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Dne 22. 12. 2015 se na škole uskuteč-

nil šachový turnaj O pohár ředitele ško-

ly SPŠSE. Tohoto již 10. ročníku se 

zúčastnilo celkem 44 studentů.  

Vítězem se stal Jakub Doubek (E1B) s 

celkem 6 body, který tak nastoupil na 

místo Marka Brauna, vítěze ročníku 

2010 - 2013, a loňského vítěze, Tomá-

še Zimermana. Druhou příčku obsadil 

Martin Rücker (E2B) s 5,5 body a na 3. 

se umístil Jan Kopal (E2B) s 5 body. 

Těsně pod bednou zůstali Filip Machá-

ček (S4B) na 4. místě a Kristýna Kuče-

rová (E3A) na 5. místě. 

Šachový turnaj 

Šachový turnaj 

Ceny pro výherce 

Šachový turnaj 

Vítěz 
Autor: Jan Kopal 



 

 

   

 

Olympiáda v anglickém jazyce 

Autor: Jiří Obšil 

V úterý 26.1. se konala olympiáda v 

anglickém jazyce. Akce probíhala na 

naší škole a zúčastnili se jí zástupci z 

každé třídy. Průběh olympiády byl ná-

sledující. Nejdříve písemný test a ná-

sledně ústní zkoušení. Nic neobvyklé-

ho. Nakonec všichni zúčastnění získali 

cenu  útěchy, typicky čokoládu. 

Do dalšího kola postoupili celkem čtyři 

studenti, jejich jména jsou k nahlédnutí 

zde: 

Kategorie III A: 

Lajksner Adam (E2B) 

Procházka Martin (P1) 

Kategorie III B: 

Culík David (L3) 

William Simon (L2 ) 

 

 



 

 

   

 

Nové přírůstky v redakci  

Kryštof Kořínek 
Jaký je tvůj nejoblíbenější předmět/pedagog? 

Přestože v základech elektrotechniky příliš neexceluji, baví 

mě. 

Kam směřuješ po dokončení naší školy? 

Rád bych se věnoval studiu dál, především co se hard-

waru týče.  

Jaká je tvá nejhorší školní noční můra? 

Mou noční můrou je technické písmo. 

Petr Svoboda 
Jaký je tvůj nejoblíbenější předmět/pedagog? 

Zatím mě asi nejvíce baví chemie s RNDr. Kirschnero-

vou. 

Jaký je tvůj nejoblíbenější sport/koníček? 

Nejvíce mě baví asi fotbal. 

Jaká je tvá nejhorší, školní noční můra? 

Nejhorší je pro mě asi představa pětky na vysvědče-

ní. 



 

 

   

 

Jiří Obšil 
Jaký je tvůj nejoblíbenější předmět/pedagog? 

Mým nejoblíbenějším pedagogem je asi pan Mach. 

Kam směřuješ po dokončení naší školy? 

Freelance programování. 

Jaká je tvá nejhorší školní noční můra? 

Noční můra? Občas se k tomuto pojmenování blíží 

můj soused v lavici. 

Autor: Dominik Šedivý 



 

 

   

 

Lyžařský výcvikový kurz P1, L1  

Rozhledna Štěpánka 
Skupina běžkařů 

Autor: Kryštof Kořínek 

Letos, tak jako každý rok, opět 

probíhal lyžařský výcvikový kurz (dále 

jen LVK) pro první ročníky. Kurz trval 

celých, krásných a dlouhých pět dní v 

polovině ledna. LVK probíhal tak, jako 

každý rok ve Vysokém nad Jizerou.  

Po příjezdu studentů a jejich ctěného 

doprovodu (pedagogů) na místo, násle-

dovalo vybalování a rozdělování do 

jednotlivých skupin na běžkaře, sje-

zdaře a snowboardisty.  

My se nyní podíváme na to, jak si vedli 

běžkaři. Jejich první den si zopakovali, 

jak se vůbec na běžkách udržet a pro-

cvičili si základní odpichy. I když tré-

novali pouze odpoledne, dokázali spo-

třebovat veškerou  svou energii.  

Každý večer se všichni sešli, aby se 

společně podívali na vybraný naučný 

film, či si prohlédli fotografie, které 

byly během dne pořízeny.  

Celý kurz byl pro běžkaře zároveň i 

kurzem poznání. Jejich trasy vedly 

vždy okolo nějaké rozhledny. Na-

vštívili například rozhlednu Štěpánku, 

která byla vzdálena asi 15 km. Na 

jejich cestách je doprovázel Ing. 

Pospíchal. Předposlední den se konal 

velký závod. Závodní trať pro běžkaře 

měla okruh 2 km. K večeru došlo k 

vyhlášení vítězů a rozdání cen.  

Poslední den si studenti šli naposledy 

užít sněhu, následoval samozřejmě 

úklid, rozloučení a cesta zpátky domů. 

A jak si LVK užili sjezdaři se snowbo-

ardisty? Čtěte dále! 

 



 

 

   

 

I sjezdařům a snowboardistům se LVK 

velice vydařil. Ihned po příjezdu do 

Vysokého nad Jizerou se studenti ode-

brali na sjezdovku.  

Sjezdaři jezdili na sjezdovce Šachty a 

snowboardisté na Větrově. Snowboar-

disty měl pod palcem Mgr. Zákoucký. 

Sjezdaři se rozdělili do tří skupin. Prv-

ní skupinu měl na starosti Mgr. 

Šimůnek a byla to skupina těch, co 

mohli okamžitě začít jezdit. Druhou 

skupinou byla skupina Mgr. Hoření, do 

této skupiny byli zařazeni ti studenti, 

kteří si museli lyžování trochu připo-

menout. Nakonec do třetí skupiny pat-

řili ti studenti, kteří si opravdu byli 

nejistí nebo na lyžích dlouho nestáli, 

tuto skupinu měl na starost Mgr. 

Choutka.  

Ve čtvrtek si šli studenti zajezdit do 

Skiareálu Kocourkov. Co se týče odpo-

činku jednalo se především o koukání 

na televizi, či hraní karetních her. 

Sladký život sjezdařů a snowboarďáků 

Sjezdaři 
Autor: Petr Svoboda 

Snowboardisté 



 

 

   

 

Maturitní ples L4, E4A, E4B 

Plesovou sezónu zahájili mezi prvními 

maturantky a maturanti z tříd E4A, 

E4B a L4. Pro všechny přítomné si při-

pravili pestrá taneční vystoupení, 

dechberoucí maturitní videa a nezapo-

menutelné půlnoční překvapení. Ale 

nebudeme předbíhat, vezmeme to pěk-

ně popořadě. 

V půl osmé byl oficiálně zahájen celý 

ples úvodním slovem Tanečního Or-

chestru Vladimíra Jánského a posléze i 

ředitelem školy.  Kolem osmé hodiny 

se ujal moderování herec ze Šaldova 

divadla – Michal Maléř. Na parketě 

uvítaly taneční skupiny Košků, kde byl 

tanečníkem jeden z maturantů třídy L4 

– Jakub Žďárský. Kdo promeškal jejich 

vystoupení, prohloupil. Symfonie a ta-

neční „drajv“ z páru doslova sálal a po-

hled na ně byl okouzlující.  

Nedlouho na to si pozornost vyžádaly i 

jednotlivé maturitní třídy. Třída E4A 

zaujala svým obnaženějším vystoupe-

ním v kontextu s havajskými tanečni-

cemi (třapaté sukýnky a podprsenky 

z mušlí klukům velmi lichotily ;-)). 

Maturanti z E4B naopak utvrdili v tom, 

že nejsou žádné křehotinky a předvedli 

svůj ragbyový tanec zvaný Haka. A co 

třída L4? Vzývala lásku Bobovi a pro-

žila svůj diskopříběh. 

Chybička se vloudila během šerpování, 

kde moderátor omylem vyzval třikrát 

Tomáše Buchtu z E4A, aby si došel 

pro svoji šerpu. Lepší třikrát, než vů-

bec. Co by to ale bylo za ples, kdyby se 

nic nepokazilo?  

Na půlnoční překvapení byla připrave-

ná taneční choreografie, která byla pro-

mítaná na plátně, aby to každý mohl s 

námi v rytmu I gotta feeling nebo 

YMCA roztančit. Účast byla velkolepá 

a celý sál se odvázal! 

Myslím si, že mohu hovořit za všechny 

třídy i organizátory celého plesu, že 

velmi děkujeme za tak obrovskou 

účast. Byl to pro nás nezapomenutelný 

večer.  



 

 

   

 

Autor: Kateřina Dlouhá 



 

 

   

 

Vážení čtenáři, v dnešním rozhovoru 

vás seznámím s Jiřím Obšilem. Pro ty z 

vás, kteří ho neznají, je to jeden z letoš-

ních prváků (P1), který má velmi netra-

dičního koníčka. Věnuje se totiž studiu 

japonštiny. 

 

Jak si se dostal k japonštině? 

K japonštině jsem se dostal prostřed-

nictvím animovaných seriálů. 

 

Jak dlouho se japonštině věnuješ? 

Japonštině se věnuji již 2 roky.

Dokázal by ses mi podepsat? 

Ano, to bych dokázal, Jiří se japonsky 

napíše takto:  

Jak často a jak dlouho se studiu ja-

ponštiny věnuješ?  

Nijak pravidelně to nestuduji, nicméně 

se k samotnému studiu dostanu 2krát 

týdně přibližně 2-3 hodiny. 

 

Věnuješ se japonštině ještě nějak ji-

nak mimo samotného studia jazyka? 

Ano, věnuji, pravidelně dojíždím na 

festivaly japonské kultury v Praze a v 

Brně. 

Japanese learning 

Jiří japonsky 

Jiří Obšil (P1) Autor: Tomáš Votoček 



 

 

   

 

Republiková kvalifikace v basketbalu 

Ve čtvrtek 28. ledna 2016 se konala 

republiková kvalifikace v basketbalu v 

Nymburce. Této akce se zúčastnila  i 

naše škola. Mezi s sebou soutěžili jak 

dívčí, tak chlapecké týmy. Dívky na 

soutěž přijely ze škol: Gymnázium Jo-

sefa Pekaře Mladá Boleslav, Gymnázi-

um Česká Lípa a Gymnázium Nová 

Paka, chlapci pak: SOŠ a SOU Nym-

burk, Gymnázium Jaroměř a SPŠSE a 

VOŠ Liberec. Po šesti neuvěřitelných 

zápasech, bylo pořadí následující. Ka-

tegorii dívky vyhrály slečny z Gymná-

zia Josefa Pekaře z Mladé Boleslavy, 

na druhém místě skončilo gymnázium 

z České Lípy a na třetím místě se 

umístily dívky z Gymnázia z Nové 

Paky. Co se týče kategorie chlapců, 

tam se na  příčku vyšplhali studenti 

SOŠ a SOU v Nymburce, na druhé 

místo se propadli hoši z  v Jaroměře a 

na krásném třetím místě se umístili 

chlapci ze SPŠSE a VOŠ Liberec.  

Naši školu reprezentovali: Jan Obešlo 

(L4),  Dominik Kříž (E4B), Lukáš Bar-

tel (E4B), Matěj Kostelac (S4A), Ri-

chard Petříček (S3B), Dominik Sívek 

(S2B) a Kamil Mejsnar (S2A). Všem 

gratulujeme! 

8– Kamil Mejsnar; 4– Dominik Sívek; 2– Jan Obešlo; 7– Matěj 

Kostelac; 1– Lukáš Bartel; 5– Dominik Kříž; 6– 

Richard Petříček; Mgr. Jan Choutka Autor: Dominik Šedivý 



 

 

   

 

Děkujeme... 

Na závěr nezbývá než Vám, vážení čte-

náři, poděkovat za pozornost. Věříme, 

že se Vám  počtení líbilo :-). Pokud jste 

ovšem nalezly nedostatky, či máte ná-

pad, jak by mohl být náš školní časopis 

zajímavější, pestřejší a dynamičtější, 

nebo jestliže chcete v časopise uvést 

nějakou zajímavost, která se udála ve 

škole, či ve Vašem okolí, neváhejte a 

napište k nám do redakce! 

redakce@pslib.cz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Za redakci časopisu Zkrat 

Dominik Šedivý 


